
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu zo dňa 22.01.2025 na MsÚ v Nitre, začatie 

rokovaniao 15.30 hod. 

 
 

Prítomní:   Ing. Sitkey, Ing. Musil, p.Gut, Ing. Slávik, Bc. Varga 
Ospravedlnení:   Ing.arch. Mezei, Ing.Štefek, Ing. Košťál, PhD., Ing. Dolnák, 
Prizvaní:   Ing. Maruniak, Ing. Jazvinský, Mgr. Ondráš 
 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
      2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 
      3. Plán investičnej činnosti v oblasti dopravy na rok 2025, harmonogram opráv    
                       komunikácií – správa 
                  4. Cestná svetelná signalizácia – návrh opatrení – správa, preferencie MAD –  
                       opatrenia 
                  5. Návrh opatrení na zlepšenie bezpečnosti pri školách 
                  6. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 
 
K bodu č. 1 
Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov 
a oboznámil ich s programom komisie. Program bol jednohlasne schválený. 
 
K bodu č. 2 
Uznesenia a úlohy stanovené komisiou sa plnia a zostávajú v platnosti. 
 
K bodu č. 3 
Plán investičnej činnosti v oblasti dopravy na rok 2025, harmonogram opráv komunikácií – 
predniesol Ing. Jazvinský, odbor investičnej výstavby a rozvoja. 

- parkovisko Benkova – rozpracované, prekládka IS, 
- ulica Dolnohorská – verejné obstrávanie, 
- chodník Novozámocká, Palánok, Bratislavská, Chrenovská, Akademická – v štádiu 

rozpracovanosti, 
- ulica Zlievarenská – stojíme na majetkoprávnom vysporiadaní so Železnicami 

Ing. Sitkey – ulica Radlinského, kedy sa bude robiť, zmluva podpísaná v roku 2021 
Ing. Jazvinský – musím to preveriť 
Ing. Sitkey – čo je s ulicou Hollého, je to už 4 roky 
Ing. Jazvinský – verejné obstarávanie vyhlásené v marci, aby sme v apríli mohli začať 
Ing. Sitkey – bol spracovaný nejaký harmonogram opráv? 
Mgr. Ondráš – naposledy spoločnosť Lemus spracovala takýto zoznam, je založený a odvtedy 
sa nič takého nerobilo. 
Ing. Sitkey – može to urobiť Stredisko mestských služieb, spraví obhliadky, fotodokumentáciu 
a stanoví priority 
Uznesenie č. 1/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 22.01.2025 prerokovala 
„Plán investičnej činnosti v oblasti dopravy na rok 2025, harmonogram opráv komunikácií“ 
a berie ho na vedomie. 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 



K bodu č. 4 
Cestná svetelná signalizácia – návrh opatrení – správa, preferencie MAD –  opatrenia. Správu 
predniesol Ing. Maruniak. 
Križovatka Akademická x Tr.A.Hlinku x B. Slančíkovej – vypracovaná projektová dokumentácia, 
zmena signálnych plánov. 
Ing. Sitkey – treba osloviť spoločnosť Alam a spoločnosť Elcomp ohľadne návrhov 
Uznesenie č. 2/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 22.01.2025 prerokovala 
„Cestná svetelná signalizácia – návrh opatrení – správa, preferencie MAD –  opatrenia“ a berie 
ho na vedomie. 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
K bodu č. 5 
Návrh opatrení na zlepšenie bezpečnosti pri školách – predniesol Ing. Maruniak. 
Je potrebné niečo zapracovať, keď bude finálna verzia, potom to predložíme na komisiu. 
Mgr. Varga – aký je % podiel detí, ktoré chodia do školy na bicykli. Ja som nevidel žiadne. 
Ing. Maruniak – vyplynulo zo z prieskumu 
Ing. Slávik – v dnešnej dobe väčšinu deti vozia do školy rodičia 
Ing. Sitkey – projekt je spustený od roku 2023 – keď sme ho spustili, hovorili sme 
s Ing.Musilom, že tam pôjde iba dopravné značenie. A to už trvá 3rok. Kedy nám to bude 
predložené do komisie? 
Ing. Matuniak – keď budú zapracované pripomienky od p. viceprimátora 
Ing. Sitkey -kedy to teda pôjde? 
Ing. Maruniak – mohlo by to byť vo februári, teda na marcovej komisii 
Uznesenie č. 3/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 22.01.2025 prerokovala 
„Návrh opatrení na zlepšenie bezpečnosti pri školách“  berie ho na vedomie a materiál bude 
znovu predložený na marcovej komisi. 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 

 

K bodu č. 6 
Ing. Gut – upozorniť firmu VISKUP ohľadne porušovania bezpečnosti dopravy, nedodržovania 
dopravných predpisov, ich vodiči chodia načervenú v Krškanoch. 
Uznesenie č. 4/2025 
Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 22.01.2025 prerokovala 
požiadavku Ing. Guta a odporúča Odboru dopravy preveriť možnosť vybudovania účelovej 
cesty – spojnica Dlhá – Kompostáreň 
ZA:  5  PROTI:  0 ZDRŽAL SA:  0 
 
 
 
Nitra 04. 02. 2025 
 
 
Zapísala: Zuzana Bédiová 
                 Ing. Eleonóra Danišová    Ing. Andrej Sitkey 
                 sekretárky komisie        predseda Komisie pre mestskú mobilitu 



 
 
 
 
 


